
 

 

Ενηµερωτικό δελτίο των µελών της Μπριγάδας 

 

Αθήνα 16/04/2021 

Αγαπητά µέλη, 

Η Μπριγάδα στην µικρή πορεία που έχει διανύσει µέχρι τώρα, έχει καταφέρει να 
αφήσει το αποτύπωµα της στον διατροφικό τοµέα της χώρας µας µε µεγάλη 
επιτυχία. 

Στα τέλη του ’18 συγκροτήθηκε και νοµιµοποιήθηκε η Οµάδα µας, 
αποτελούµενη από 23 Ιδρυτικά µέλη καθώς  και η επιλογή του σηµερινού Δ.Σ. 
Ήταν επιλογή του ιδρυτή της Οµάδας και σηµερινού Προέδρου, η πλειοψηφία 
των Ιδρυτικών µελών µας να είναι Μάγειροι, οι οποίοι έχουν διακριθεί στην 
επαγγελµατική τους πορεία ως προς τις µαγειρικές τους ικανότητες και 
πρωτοπορία, ως προς την εντιµότητα τους, τον επαγγελµατισµό τους, την 
προσήλωση τους στα τοπικά προϊόντα και συνταγές και την πολυποίκιλη 
ανάδειξη του τόπου µας µέσω της Γαστρονοµίας. 
Με βάση αυτά τα κριτήρια, την αποδοχή και την σύµφωνη γνώµη τους ως 
προς το καταστατικό, τους στόχους και τους σκοπούς της Μπριγάδας, θεωρώ 
ότι η « αφρόκρεµα» των συναδέλφων βρέθηκε στις τάξεις της Μπριγάδας, ο 
καθένας από το δικό του µετερίζι. 
Στο διάστηµα από την ίδρυση της µέχρι σήµερα, διαµορφώθηκε για την 
Μπριγάδα ένα δύσκολο οικονοµικό περιβάλλον, λόγω της µικρής είσπραξης 
εισφορών και του νεαρού της ηλικίας της. Παρόλα αυτά, κατάφερε να 
ανταποκριθεί πλήρως, µε την ουσιαστική βοήθεια και στήριξη από µέρους της 
ΕΔΟΚ και µιας µικρής χορηγίας που καταφέραµε να βρούµε, κι έτσι 
εξασφαλίστηκε η αποτελεσµατική λειτουργία της.  
 
Τα δύο αυτά χρόνια ήταν µια πολύ γόνιµη περίοδος.  
Καταφέραµε να έχουµε πολύ θετικές εξελίξεις, για εµάς αλλά και για τους 
τοπικούς παραγωγούς και τα προϊόντα τους, στόχος πολύ σηµαντικός της 
Μπριγάδας. 
Οι πρωτοβουλίες µας εντός και εκτός συνόρων, ανέδειξαν την Οργάνωσή µας 
σε ουσιαστικό συνοµιλητή της Πολιτείας για τα θέµατα που αφορούν τον 
αγρο-διατροφικό τοµέα γενικότερα. 



 
Η Μπριγάδα ως φορέας δεν ήταν και δεν είναι ανταγωνιστική µε κανέναν άλλο 
φορέα. Τουναντίον είµαστε πάντα υπέρ των συνεργασιών µε όλους όσους 
ασχολούνται µε την διατροφή, την γαστρονοµία, τα τοπικά προϊόντα και τους 
παραγωγούς. Ένας από τους σκοπούς της Chefs’ Brigade Greece Slow food 
Community είναι η ενηµέρωση επαγγελµατιών και καταναλωτών για τα τοπικά 
προϊόντα και την αειφόρα ανάπτυξη της παραγωγής. 
Είναι ο πρώτος και µοναδικός φορέας που συνδέει τον Πρωτογενή τοµέα 
απευθείας µε την εστίαση, η οποία πριν την Πανδηµία σίτιζε κοντά στα 
40.000.000 ανθρώπους στα εστιατόρια της χώρας. 
Είναι ο µοναδικός φορέας που µε τις µικρές του δυνάµεις όρθωσε το 
ανάστηµα του µε µια ρεαλιστική πρόταση, την στήριξη των τοπικών 
παραγωγών και των τοπικών προϊόντων, ώστε να τονωθούν οι τοπικές 
οικονοµίες, και τα παραγόµενα προϊόντα να ωφελήσουν όλους µας. Το 
αποτέλεσµα αυτών των πράξεων είναι να δηµιουργηθούν νέες θέσεις 
εργασίας και ευηµερίας, συµπεριλαµβανοµένων και των χώρων εστίασης. 
Παράλληλα οι Μάγειροι, αλλά και οι επιστήµονες που πλαισιώνουν την 
Μπριγάδα έχουν την δυνατότητα να έρθουν σε επαφή και να συνεργαστούν  
µε τις µεγάλες οργανώσεις των παραγωγών, ώστε να παράγονται πρώτες 
ύλες ( φυτικές ή ζωικές ), που έχει ανάγκη η εστίαση µε τρόπο ανταγωνιστικό 
και αειφόρο, για  ένα δίκαιο φαγητό και πρώτες ύλες µε ορθή παραγωγή στην 
χώρα µας, σεβόµενοι το περιβάλλον, διασφαλίζοντας τα οφέλη για την υγεία 
των καταναλωτών αλλά και για να µην αιµορραγούµε οικονοµικά, εισάγοντας 
τα προϊόντα σε τόσο υψηλό ποσοστό. 
Με το σκεπτικό αυτό οι πρώτες µας κινήσεις ήταν να προωθήσουµε το 
Μανιφέστο, τους σκοπούς και τους στόχους µας σε όσο το δυνατόν 
περισσότερους φορείς, παραγωγούς, αλλά και σε όσους βρίσκονται γύρω 
τους, διότι επιδιώκουµε την µεγαλύτερη συγκέντρωση δυνάµεων γύρω από 
κοινούς στόχους, για να έχουµε τα θεµιτά αποτελέσµατα. 
Ταυτόχρονα διαχύσαµε στα Μ.Μ.Ε. την δηµιουργία αυτού του φορέα που 
οµολογουµένως αγκαλιάστηκε από πολλούς. 
 
Έγιναν, θεωρούµε, δυνατές συνεργασίες µε πολύ αξιόλογους φορείς που οι 
οποίοι, παρά τις αρχικές τους επιφυλάξεις, µας εµπιστεύθηκαν. 
 
Έγιναν µέλη µας επαγγελµατικοί σύνδεσµοι, καθώς και συνεταιρισµοί 
παραγωγών, επαγγελµατικές ενώσεις, αλλά και µεµονωµένοι παραγωγοί, 
αποδεικνύοντας την ανάγκη συσπείρωσης και επικοινωνίας µεταξύ όλων 
αυτών των φορέων. Η Οµάδας µας κέρδισε την εµπιστοσύνη τους σε πολύ 
σύντοµο χρονικό διάστηµα. 
Τους ευχαριστούµε και πιστεύουµε πως σταθήκαµε αντάξιοι αυτής της 
εµπιστοσύνης. 
 
Θα θέλαµε να έχουµε κάνει περισσότερα. Έχουµε ενέργεια και θέληση, και οι 
επόµενες δράσεις θα γίνουν µε µεγαλύτερη δύναµη και ορµή.  

Στοχεύουµε στην τακτική και άµεση ενηµέρωση και επικοινωνία  µε τα µέλη της, 
όπως σωστά έχει επισηµανθεί από αυτά. Στα πρακτικά της Γενικής Συνέλευσης, 
µπορείτε να δείτε τις πρωτοβουλίες που πήραµε προς αυτή την κατεύθυνση. 



  Βέβαια θα ήθελα να συµπληρώσω ότι αυτή η επικοινωνία και ενηµέρωση θα 
πρέπει να είναι αµφίδροµη για να είναι αποτελεσµατική και ελπίζω ότι θα 
υπάρξει η ανταπόκριση η οποία χρειάζεται. 

 

 
 

 

 

 

ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 

Στις 08/04/2021 κάναµε την Γ.Σ. µας όπου εκθέσαµε τα πεπραγµένα της 
πρώτης µας  διετίας  και µέσω αυτού του εγγράφου ενηµερώνουµε πλέον  όλα 
µας τα µέλη. 

Τα Θέµατα Ηµερήσιας Διάταξης ήταν: 

1. Ενηµέρωση από τον Πρόεδρο για τα πεπραγµένα της Οµάδας 

2. Κάθε  άλλο σχετικό  µε  την  Brigade 

3.  Αρχαιρεσίες  για  την  ανάδειξη  νέου  Δ/Σ και ελεγκτικής  επιτροπής 

 

1. Πεπραγµένα της Οµάδας 
 
 
Slow food Community 
 
Ξεκινήσαµε ως «Μπριγάδα», εξελιχθήκαµε σε Μπριγάδα / Slow food και σήµερα 
λειτουργούµε ως Chefs’ Brigade Greece Slow food Community. 
 
Τι σηµαίνει όµως αυτό για εµάς ; 
Σηµαίνει ότι ξεκινήσαµε µια οµάδα µαγείρων κατά βάση, στην πορεία µας 
πλησίασε το Διεθνές κίνηµα του Slow food, το οποίο αναγνώρισε στην δοµή 
και αντίληψη µας αυτό που έχει γίνει σε άλλες χώρες, δηλαδή την συµµαχία των 
Chef και µετά από τις συζητήσεις και διαπραγµατεύσεις αποφάσισε ότι είµαστε 
αυτοί που µπορούν να µεταδώσουν τις αξίες και το µήνυµά τους, 
εκπροσωπώντας τους. 
Σήµερα που διαβάζετε τα πεπραγµένα της Οµάδας µας, µπορώ υπερήφανα να 
σας πω ότι είµαστε η µεγαλύτερη και πιο δυναµική κοινότητα της Slow food 
στην Ελλάδα. 
Έχουµε ήδη δύο παραρτήµατα δηµιουργηµένα, ένα της Πελοποννήσου και ένα 
της Μακεδονίας. 



Βρισκόµαστε στην φάση που δηµιουργούµε ακόµη ένα παράρτηµα στην 
Λέσβο το οποίο θα είναι το « ορµητήριο» για την δηµιουργία του 
παραρτήµατος των νήσων του Β. Αιγαίου. 
Είµαστε ένας πανελλαδικός φορέας που απέκτησε µια διεθνή αναγνώριση και 
στήριξη, ένας φορέας που µπορεί να µιλά εξ’ ονόµατος της χώρας και όχι 
ενός µόνο τόπου, ένας φορέας που χαίρει εκτίµησης και σεβασµού από τη  
Slow food international η οποία αποζητά να συνοµιλεί µαζί µας. 
 
 
Συνεργασίες µε φορείς 
 
Οι φορείς µε τους οποίους συνεργαστήκαµε:  
 

• ΕΔΟΚ ( Εθνική Διεπαγγελµατική οργάνωση κρέατος ) 
• ΕΔΟΕ (Διεπαγγελµατική ελαιόλαδου) 
• ΣΑΣΟΕΕ (Σύνδεσµος Αγροτικών Συνεταιριστικών Οργανώσεων και 

Επιχειρήσεων Ελλάδος ) 
• ΠΕΕΑΦΑΖ ( Πανελλήνια Ένωση Εκτροφέων Αυτοχθόνων Φυλών 

Αγροτικών Ζώων) 
• ΕΕΕΒΦΒ (Ένωση Εκτροφέων Ελληνικής Βραχυκερατικής Φυλής 

Βοοειδών) 
• ΣΕΒΕΚ (Σύνδεσµος Ελληνικών Βιοµηχανιών Επεξεργασίας Κρέατος) 
• Ίδρυµα Καπετάν Βασίλη 
• ΠΟΕΣΕ (Πανελλήνια Οµοσπονδία Εστιατορικών & Συναφών 

Επαγγελµάτων) 
• Ι.Ε.Γ. (Ινστιτούτο Ελληνικού Διατροφικού Πολιτισµού & Γαστρονοµίας) 
• Chefs Club of Attica (Λέσχη Αρχιµαγείρων, Αρχιζαχαροπλαστών, 

Αρτεργάτη, Επιστηµόνων Επισιτισµού, Αττικής, Ακρόπολης) 
• ΜΤΑ (Μεσογειακά Βραβεία Γεύσης) 
• Όµιλος σχολών Μαγειρικής ΟΜΗΡΟΣ 
• Ι. ΙΕΚ Μαγειρικής Κρήτης MBS 
• Εµπορικό επιµελητήριο Τρικάλων 
• Δηµοτική επιχείρηση Καβάλας « ΔΗΜΩΦΕΛΕΙΑ» 
• Αµερικανική Γεωργική σχολή «Perrotis College” 
• Hellenic Artisan Butcher's Club (Λέσχη Ελλήνων Κρεοτεχνών) 
• Σωµατείο εστιατόρων Λέρου 
• Λέσχη γαστρονοµίας « Αλέξανδρος Γιώτης» 
• ΦΙΛΑΙΟΣ 

 
 
Το έργο της Μπριγάδας µέχρι τον Δεκέµβρη του 2020 
 
Δράσεις 
 

• Προσκλήθηκε από το Υπουργείο Εργασίας για να συµβάλει µε τις 
γνώσεις και προτάσεις της στην ποιοτική αναβάθµιση των σχολικών 
γευµάτων. 

o Δηµιούργησε οµάδα από αρχιµάγειρες ιδρυτικά της µέλη µε 
πρωταγωνιστές τους συναδέλφους που υπηρετούν στο Δ.Σ. και 
κατέθεσε αφιλοκερδώς στο υπουργείο,  περίπου 20 σχολικά 
µενού µε την υπογραφή του καθενός. Βασισµένα όλα τα µενού 



στην εποχικότητα, την εντοπιότητα των συνταγών, αλλά και των 
προϊόντων. 

o Στην οµάδα αυτή συµµετείχαν και οι επιστήµονες που 
πλαισιώνουν την Μπριγάδα, οι οποίοι αποδείχθηκαν απαραίτητοι 
στο έργο µας για να υπάρξει η περαιτέρω µελέτη των προτάσεων 
µας. 

o Μέσα από όλη αυτή την προσπάθεια αποδείξαµε ότι, θα 
µπορούσαν οι µαθητές των Δηµοτικών σχολείων της χώρας µας 
να τραφούν µε τοπικά προϊόντα, µε ισορροπηµένα και υγιεινά 
γεύµατα και ταυτόχρονα να αρχίσουν από νεαρή ηλικία να 
εκπαιδεύονται στην γαστρονοµία των διάφορων περιοχών της 
Ελλάδας, ως αυριανοί συνειδητοποιηµένοι καταναλωτές αλλά και 
να κατανοήσουν τι σηµαίνει γαστρονοµικός πολιτισµός. 

o Μέσα από την µελέτη αυτή αποδείξαµε ότι θα ήµασταν σε θέση 
µε τα σχολικά γεύµατα να αυξήσουµε την παραγωγή όλης της 
κτηνοτροφίας και των ψαριών της χώρας κατά 15%, ποσοστό 
πράγµατι πολύ σηµαντικό για όλους και παράλληλα την µείωση 
του κοστολογίου ανά µερίδα µέσα από το σταµάτηµα της 
αιµορραγίας των εισαγωγών και την διαφυγή συναλλάγµατος. 

 
 
 

• Συµµετείχαµε σε συνεδριάσεις µε τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης, 
ως µέλος του Δ.Σ. της ΕΔΟΚ, ( µε τον Κo Βορίδη ) για ζητήµατα του 
Αγρο-διατροφικού τοµέα και θέσαµε ζητήµατα που απασχολούν την 
εστίαση, όπως η ανάπτυξη της τοπικής παραγωγής και ειδικότερα της 
κτηνοτροφίας. 

• Αποφασίσαµε και δεσµευτήκαµε, για την χρήση τοπικών προϊόντων στα 
εστιατόρια µας τουλάχιστον κατά το 1/3 των προϊόντων που 
χρησιµοποιούµε και την αναγραφή των παραγωγών στους 
καταλόγους µας, τουλάχιστον των βασικών. 

 
• Δηµιουργήσαµε το πρώτο φεστιβάλ γυναικών Chef µε συνταγές από 

τον τόπο τους. Όντας ευαισθητοποιηµένοι στα κοινωνικά ζητήµατα, 
θελήσαµε να τιµήσουµε και να αναδείξουµε µε τον τρόπο µας τις 
γυναίκες συναδέλφους και το παράδειγµα µας έγινε αφορµή να το 
ακολουθήσουν κατόπιν και γαστρονοµικά έντυπα. 

 
• Ανταποκριθήκαµε θετικά στο κάλεσµα του διοργανωτή – ιδρυτικού µας 

µέλους Γιάννη Μπαξεβάνη, για το φεστιβάλ δρόµου στον Άγ. Νικόλαο 
Κρήτης. 

 
• Ανταποκριθήκαµε θετικά στην πρόσκληση του Chef – εστιάτορα, 

Ιδρυτικού µας µέλους στις Βρυξέλες Μάνου Μακρυγιαννάκη, στην 
εκδήλωση που διοργάνωσε ο Ευρωβουλευτής κος Κούλογλου, µέσα 
στο Ευρωκοινοβούλιο. Μαγειρέψαµε σε συνεργασία µε την περιφέρεια 
Α. Μακεδονίας & Θράκης µε τοπικά προϊόντα και υπήρξε υπέρ-
διπλασιασµός των συµµετεχόντων. 

 
• Πραγµατοποιήσαµε µε επιτυχία στη Μαδρίτη στο ελληνικό εστιατόριο 

Milos µία εκδήλωση µε Ελληνικό αρνί που οργάνωσε και παρουσίασε 



το µέλος µας Chef Σίµος Τριανταφύλλου,  µέσω της αποστολής της 
ΕΔΟΚ. Η παρουσίαση συγκέντρωσε πλήθος επαγγελµατιών του 
κλάδου και εκπροσώπων του γαστρονοµικού και κλαδικού τύπου της 
Ισπανίας, αλλά και του Έλληνα πρέσβη, της εµπορικής διπλωµατικής 
αντιπροσωπείας της ελληνικής πρεσβείας,  καταδεικνύοντας το 
ενδιαφέρον που δηµιουργήσαµε. 

 
• Σε συνεργασία µε την ΑΜΕΡΙΚΑΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΙΚΗ ΣΧΟΛΗ, έγινε εκδήλωση 

προς τους  καταναλωτές, µε προβολή και γευσιγνωσία αρνιού, όπου 
επίσης διατέθηκαν ποσότητες αρνιού ως σουβλάκι, µπιφτέκι, λουκάνικο 
και προσούτο προβατίνας. 

 

• Επίσης µε την ίδια σχολή συµµετείχαµε σε διηµερίδα στην Ξάνθη για την 
Βραχυκερατική φυλή βοοειδών 

 
• Συµµετείχαµε στην Γιορτή Κτηνοτροφίας στην Δράµα που σκοπό είχε την 

προώθηση της εκτροφής βοοειδών πάχυνσης και αύξησης της 
παραγωγής κρέατος από την αιγο-προβατοτροφία. Η Μπριγάδα 
εκπροσωπήθηκε από το Ιδρυτικό µας µέλος κα Κρυσταλίδου Βίκυ, η 
οποία είναι ζωοτέχνης/ στέλεχος της ΑΜ. Γεωργικής Σχολής 
Η Δράµα και η γενικότερη περιοχή είναι πρωτοπόρος σε θέµατα 
κτηνοτροφίας, ενώ στη Δράµα καθορίζονται οι τιµές των Αµνοεριφίων, 
σχεδόν για όλη την Ελλάδα. 
Οι παρουσίες και η συζήτηση αφορούσαν στις δυνατότητες 
οργάνωσης της παραγωγής και αξιοποίησης της εγχώριας κόκκινης 
φυλής βοοειδών, στο πρόγραµµα MΕΕΤ ΤΗΕ LAMB, στην ανάγκη 
αλλαγής νοοτροπίας των Κτηνοτρόφων και στην πλήρη 
δραστηριοποίηση του τοµέα της Αιγο-προβατοτροφίας. 
 

• Σε συνεργασία µε την ΕΔΟΚ συµµετείχαµε στην έκθεση  ΜΕΕΤ DAYS µε 
προβολή  των δράσεων και της λειτουργίας µας, στην  Διοργάνωση 
Ηµερίδας µε θέµα «Το κρέας: Η διατροφική του αξία και η θέση του στη 
σύγχρονη κοινωνία». Στην ηµερίδα δόθηκαν ενδιαφέρουσες αλλά και 
εµπεριστατωµένες   απαντήσεις σε όσους πιστεύουν ότι το κρέας δεν 
έχει θέση στη σύγχρονη διατροφή. Ένα από τα βασικότερα 
συµπεράσµατα ήταν ότι τα περισσότερα επιχειρήµατα που 
χρησιµοποιούνται υπέρ µιας αποκλειστικά χορτοφαγικής δίαιτας µε 
αποκλεισµό του κρέατος, στηρίζονται σε “µύθους” που προκύπτουν 
από την ελλιπή ενηµέρωση του καταναλωτικού κοινού. 

 
• Σε συνεργασία µε την Αµερικανική Γεωργική Σχολή δηµιουργήσαµε 

διαδικτυακό σεµινάριο µε µεγάλη επιτυχία, στα πλαίσια των δράσεων 
του Terra Madre για τις αυτόχθονες ελληνικές φυλές. 
 

• Η Μπριγάδα συµµετείχε µε µια οµάδα Chef – µέλη, στην κριτική επιτροπή 
των MTA ( Μεσογειακά βραβεία γεύσης ). Η Οµάδα µας απέκτησε µια 
σοβαρή οντότητα την προηγούµενη περίοδο και µας εµπιστεύτηκαν ως 
οµάδα κριτικής επιτροπής µε την βοήθεια και στήριξη του Ιδρυτικού µας 
µέλους Νίκου Πελεγρίνη. 

 



• Ανακοινώθηκε για πρώτη φορά ένα σχέδιο προώθησης του µεγάλου 
βάρους αρνιού - εκτός του αρνιού γάλακτος - το οποίο θα µπορούσε 
να συµπληρώσει το εισόδηµα των κτηνοτρόφων από το γάλα, και το 
οποίο προωθεί η Μπριγάδα µαζί µε την ΕΔΟΚ. 
Φυσικά µετά την οργάνωση των Κτηνοτρόφων, οι οποίοι θα παράγουν 
κρέας, µε παραγωγικό πρότυπο, κοπές, συσκευασία αλλά και 
ιχνηλασιµότητα, θα ακολουθήσει και η συνεννόηση µε την Πολιτεία, 
τους επαγγελµατίες λιανοπωλητές, την εστίαση, τους ξενοδόχους, οι 
οποίοι θα προωθούν το µεγάλο Αρνί, ως αρνί, όταν µάλιστα είναι  έως 
ενός  έτους, όπως  είναι  και σε όλον  τον  κόσµο. 

 
• Συµµετείχαµε και καθοδηγήσαµε την δηµιουργία βίντεο της Γαλλικής 

κρατικής τηλεόρασης, παρουσιάζοντας: 
 

- Παραγωγούς της Μακεδονίας (Φέτας, µαύρου χοίρου & 
Μοναστηριακής παραγωγής), αλλά και το νέο project για τα δεδοµένα 
της χώρας µας « Nomade et Sauvage» του µέλους µας Ιορδάνη 
Τσενεκλίδη, µαγειρεύοντας στην φύση µε τοπικές και «άγριες» πρώτες 
ύλες. 

 
- Παραγωγούς της Μεσσηνίας στην περίοδο της ελαιοκοµίας ( µε την 

συνεργασία του µέλους µας της Μπριγάδας Πελοποννήσου Κας 
Δηµητρούλιας της τοπικής τηλεοπτικής εκποµπής « Εύφορη γη», του 
Ιδρύµατος Καπετάν Βασίλη, του Costa Navarino και αρκετών Ιδρυτικών 
µελών µας του παραρτήµατος), αναδεικνύοντας όχι µόνο το εξαιρετικό 
παρθένο ελαιόλαδο, αλλά και αρκετά τοπικά προϊόντα. 

 
- Τέλος στην Αθήνα µια παρουσίαση της Μπριγάδας και όσων µελών 

µπόρεσαν να παρευρεθούν στην Φιλοξενία που µας πρόσφερε στο 
εστιατόριο του στα ριζά της Ακρόπολης το Ιδρυτικό µας µέλος Χρήστος 
Αθανασιάδης. 
Οφείλω να πω ότι το βίντεο της εκποµπής το παρακολούθησαν περί τα 
70.000.000 Γάλλοι και η Μπριγάδα το παρουσίασε στις εκδηλώσεις του 
Terra Madre. 

 
• Δηµιουργήσαµε ακόµη δύο κοινότητες: της Πελοποννήσου και της 

Μακεδονίας 
 

 
Άλλες Δράσεις 
 
Η ευαισθητοποίηση µας βέβαια δεν είναι µόνο σε επαγγελµατικό επίπεδο: 
 
• Το µέλος µας Γεωργία Κουτσούκου πήρε την πρωτοβουλία να µας 

φέρει σε επαφή µε το περιοδικό « του δρόµου» ΣΧΕΔΙΑ. 
Ανταποκριθήκαµε δύο φορές στο κάλεσµα τους. Την πρώτη στείλαµε 
δύο γυναίκες Chef ( Την κα Κουτσούκου Γεωργία & την κα 
Μπουζαρανίδου Ξένια ) να µαγειρέψουν µε τα παιδιά του εστιατορίου 
ΣΧΕΔΙΑ, σε ένα φεστιβάλ γεύσης και τα έσοδα διατέθηκαν για την 
κάλυψη αναγκών των αστέγων. Να σηµειωθεί ότι την εκπαίδευση των 
παιδιών που µαγειρεύουν στο συγκεκριµένο εστιατόριο καθώς και τον 



σχεδιασµό του µενού έχει πραγµατοποιήσει ο Αντιπρόεδρος µας 
Λευτέρης Λαζάρου, πολύ πριν την δηµιουργία της Μπριγάδας. 
Νοιώθουµε για άλλη µια φορά περήφανοι για τα µέλη µας, για την 
ανιδιοτελή προσφορά και ευαισθητοποίηση σε τέτοια κοινωνικά 
ζητήµατα. 

 
• Η δεύτερη συµµετοχή µας ήταν τα περασµένα Χριστούγεννα, εν µέσω 

καραντίνας, όπου µέλη µας δραστηριοποιήθηκαν, δηµιούργησαν, 
βρήκαν και έστειλαν παραδοσιακά Χριστουγεννιάτικα γλυκά, που 
µοιράσθηκαν στους άπορους συνανθρώπους µας. 
Θα αναφέρω ενδεικτικά ορισµένα παραδείγµατα γιατί νοµίζω ότι αξίζει 
να τα αναφέρουµε. Η ταβέρνα « Το Εξοχικόν» από την Μεσσήνη, µέσω 
του µέλους µας Γιάννη Χατζηγρηγορίου ευαισθητοποιήθηκε. Η ένωση 
εστιατόρων Λέρου, µέσω του µέλους µας Γιώτα Πολυχρονίδου 
ευαισθητοποιήθηκε, σύλλογος στην Θεσσαλονίκη, και πολλά άλλα. 
Αναφέρω τα συγκεκριµένα γιατί δείχνουν το εύρος της ανταπόκρισης, 
το ήθος και την ευαισθησία που διακατέχει  τα µέλη µας. Είµαστε 
περήφανοι. 

 
Επακόλουθο της αναγνώρισης του ρόλου της Μπριγάδας, ήταν να κληθεί να 
συµµετάσχει σε µια πολύ σηµαντική πρωτοβουλία του υπουργείου Τουρισµού, 
για τη δηµιουργία  Τουριστικού Γαστρονοµικού  Χάρτη της Ελλάδας, που θα 
συνδυάσει την παραγωγή µε την τουριστική εστίαση και θα δώσει νέα ώθηση, 
αλλά µε προϋποθέσεις και πρότυπα, στα ιδιαίτερα τοπικά διατροφικά προϊόντα 
του τόπου µας. 
 
 
Προγράµµατα 
 

• Συµµετείχαµε στο Ευρωπαϊκό πρόγραµµα της ΕΔΟΚ «MEET THE LAMB»  
Οι στόχοι του προγράµµατος είναι: 
 

- Ενηµέρωση επαγγελµατιών και καταναλωτών για το πρόβειο κρέας 
και προβολή των αξιών του (ανώτερη ποιότητα, ευρωπαϊκές 
προδιαγραφές παραγωγής, ιχνηλασιµότητα, έλεγχοι, παραδοσιακή 
εκτατική εκτροφή & φυτική διατροφή των ζώων κλπ.) µε στόχο την 
«αποκατάσταση» της εικόνας του και τη δηµιουργία µιας νέας 
εικόνας, πιο «µοντέρνας», πιο προσιτής στον καταναλωτή. 

- Επανένταξη του πρόβειου κρέατος στο τραπέζι του καταναλωτή, 
µέσα από την προβολή νέων κοπών που θα ευνοούν ταχύτερα 
ψησίµατα και θα προωθούν τον εύχρηστο χαρακτήρα του. 

- Λαµβάνοντας υπόψη ότι το πρόβειο κρέας αποτελεί αιχµή του 
δόρατος για την ελληνική παραγωγή, καθώς είναι το µοναδικό είδος 
στο οποίο η Ελλάδα έχει αυτάρκεια και εξαγωγική δραστηριότητα, το 
πρόγραµµα Meet the Lamb αποτελεί κοµβικό σηµείο για την 
αναδιάρθρωση του παραγωγικού µοντέλου της χώρας µας. 

 
Η συµµετοχή µας στο πρόγραµµα αυτό, περιλαµβάνει τις εξής δράσεις: 
 

- Δηµιουργήσαµε ένα εγχειρίδιο ανατοµίας και κοπής του κρεο-
παραγωγικού αρνιού 



- Δηµιουργήθηκε οµάδα γευσιγνωσίας αποτελούµενη από πέντε 
Chef Ιδρυτικά µας µέλη Εκτελέσθηκαν από µέλη µας ( Παναγιώτης 
Πουλόπουλος, Νίκος Φωτιάδης ) σεµινάρια σε σχολές µαγειρικής 
και στην κρατική σχολή κρεοπωλών 

- Διοργανώσαµε ηµερίδα στην έκθεση Food Expo 
- Διοργανώσαµε γευστική δοκιµή µε την αµέριστη συµµετοχή µελών 

µας Chef στην έκθεση Food Expo, στο περίπτερο της ΕΔΟΚ. 
 
 

• Συµµετέχουµε στο επίσης Ευρωπαϊκό πρόγραµµα της ΕΔΟΚ «SIGNED BY 
NATURE» µε τους εξής τρόπους: 

 
- Διοργανώσαµε ηµερίδα στην έκθεση Food Expo µε θέµα την Αειφόρα 

κτηνοτροφία. 
- Συµµετείχαµε στην ηµερίδα της ΕΔΟΚ µε δύο µέλη µας στο πάνελ των 

οµιλητών (την κα Κωστοπούλου food marketing και το σεφ Γιάννη 
Μπαξεβάνη) 

- Διοργανώσαµε ανοιχτό σεµινάριο ανατοµίας και κοπών µε την 
αµέριστη συµµετοχή µελών µας Κρεοτεχνών και Chef στην έκθεση 
Food Expo, στο περίπτερο της ΕΔΟΚ 

- Καλέσαµε και φιλοξενήσαµε δύο Chef από την Σουηδία, µέλη του Slow 
food και συµµετείχαν µαζί µε τον Kο Μαµαλάκη στην δηµιουργία βίντεο 
για τις ανάγκες του προγράµµατος. Οι εντυπώσεις τους ήταν 
εξαιρετικές. 

- Μαγειρέψαµε στην Γερµανία & Σουηδία µε ελληνικό αρνί και τοπικές µας 
συνταγές για διαµορφωτές κοινής γνώµης και δηµοσιογράφους µε την 
παρουσία των Πρεσβειών µας. 

 

Δράσεις και στόχοι της Μπριγάδας για το πρώτο εξάµηνο του 2021 

Δράσεις 

• Συµµετείχαµε σε συνεδριάσεις µε τον νέο Υπουργό Αγροτικής 
Ανάπτυξης, ως µέλος του Δ.Σ. της ΕΔΟΚ, (µε τον Κo Λιβανό) για 
ζητήµατα στήριξης του παραγωγικού  τοµέα και ιδιαίτερα της 
κτηνοτροφίας µε έµφαση στις αυτόχθονες φυλές και την ανάπτυξη της 
αιγο-προβατοτροφίας. Θέσαµε ζητήµατα που απασχολούν την 
εστίαση, όπως την ανάπτυξη του κρεο-παραγωγικού αρνιού και την 
αναγκαιότητα στήριξης και δηµιουργίας προτύπων για κάθε είδους 
ζώο που παράγεται στην Ελλάδα. 

 
• Στα πλαίσια της συµφωνίας µας µε την ΕΔΟΚ για τις επί µέρους δράσεις  

του 2ου έτους του προγράµµατος «SIGNED BY NATURE», δηµιουργήσαµε 
µια σειρά από βίντεο στα οποία συµµετείχαν τα µέλη µας Ξένια 
Μπουζαρανίδου, ο Μάνος Παριανός, ο Πρόεδρος Νίκος Φωτιάδης και 
ο Αντιπρόεδρος της Μπριγάδας Λευτέρης Λαζάρου, τιµώντας µε την 
παρουσία τους την δράση αυτή. Σε αυτές τις δράσεις τα µέλη µας 
αµείφθηκαν για την προσφορά τους µε ειδικές για την Μπριγάδα τιµές. 
Επίσης αµοιβές δόθηκαν για την φιλοξενία στο στούντιο, τον κάµερα 
µαν, τον µοντέρ και τους υπότιτλους 



• Στις συνταγές για παιδιά συµµετέχει η µικρή Νόρα Ντε Μοράττι. 
 

• Διοργανώσαµε σειρά διαδικτυακών σεµιναρίων στα πλαίσια των 
δράσεων του  Terra Madre µε θέµα το «SIGNED BY NATURE». 
 

• Η Οµάδα µας απέκτησε µια σοβαρή οντότητα την προηγούµενη 
περίοδο και µας εµπιστεύτηκαν για άλλη µια χρονιά µε οµάδα Chef – 
µέλη, στην κριτική επιτροπή των MTA ‘21 (Μεσογειακά βραβεία γεύσης). 
 

Επίσης,  

• Επίκειται γαστρονοµική παρουσίαση σε εστιατόριο των Αθηνών προς 
τους δηµοσιογράφους γεύσης στα πλαίσια του προγράµµατος 
«SIGNED BY NATURE». 

• Επιδιώκουµε συνεργασία µε τους Χρυσούς σκούφους του 
Αθηνοράµατος, ώστε να υπάρξει ειδικό πιάτο µε ελληνικό αρνί 
µαγειρεµένο από τους Chef των βραβείων για εκείνη την βραδιά. 

• Έχει προγραµµατιστεί σε συνεργασία µε την Αµερικανική Γεωργική 
σχολή σειρά εκδηλώσεων, εκπαιδευτικού χαρακτήρα µε θέµα την 
αειφόρο ανάπτυξη της αιγοπροβατοτροφίας. Η εκπαίδευση περιέχει 
εργαστήρια, παιχνίδια, ζωγραφική και γευστικές δοκιµές. Είναι πολύ 
σηµαντικό για εµάς να έχουµε εκπαιδευµένους αυριανούς καταναλωτές. 
Συνεπώς βοηθάµε και την αειφορία της εστίασης. 

• Έγιναν µέλη µας και υπογράψαµε σύµφωνο συνεργασίας η ΠΟΕΣΕ και η 
Ένωση εστιατόρων Λέρου. 

• Δηµιουργούµε νέα κοινότητα αυτή της Λέσβου µε επέκταση στο  Β. 
Αιγαίο. 

Βασικός στόχος είναι οι κοινότητες αυτές να δραστηριοποιηθούν και να 
παράγουν έργο µε την καθοδήγηση, την στήριξη και βοήθεια από την 
κεντρική κοινότητα. 

Τα παραρτήµατα είναι κλαδιά της Κεντρικής Μπριγάδας. 

Στόχοι τους: 

• Μέσω της  δηµιουργίας και ύπαρξης αυτών των κοινοτήτων στοχεύουµε 
σε: 

- Καλύτερη αντίληψη των τοπικών ζητηµάτων από µέλη των ιδίων 
περιοχών 

- Ευκολότερη πρόσβαση λόγω µικρής απόστασης 
- Αµεσότερη αντίδραση 
- Μεγαλύτερη ανταπόκριση από τους τοπικούς πληθυσµούς 
- Καλύτερη διάχυση των ιδεών και στόχων της Μπριγάδας 
- Ευχέρεια µαζικοποίησης 

Σκοπός είναι η πλατιά δηµιουργία περιφερειακών οµάδων σε ένα κοινό 
καταστατικό. 



Αυτό θα µας δώσει την δυνατότητα να έχουµε σε κεντρικό επίπεδο µεγαλύτερη 
γνώση ώστε να µπορέσουµε να κατηγοριοποιήσουµε τα ζητήµατα και να 
διαχύσουµε σε µεγαλύτερο βαθµό τις πληροφορίες. 

Το πιο σηµαντικό είναι όταν επιτύχουµε την πλατιά συνεργασία των κοινοτήτων 
του Slow Food  της  χώρας µας σε ένα κοινό φορέα, θα µπορούµε: 

-  να έχουµε το δικαίωµα από την Slow food  international να χαράξουµε 
εθνική στρατηγική και να µας στηρίξουν. 

- Να συνεργαστούµε µε τα τοπικά εκπαιδευτικά Ιδρύµατα και φορείς 
παραγωγών, εστίασης, γαστρονοµίας, περιφέρειες για το κοινό 
όφελος. 

 
• Σηµαντικός στόχος µας επίσης είναι, να επικαιροποιήσουµε την 

απόφαση και δέσµευση µας, για την χρήση τοπικών προϊόντων στα 
εστιατόρια µας τουλάχιστον κατά το 1/3 των προϊόντων που 
χρησιµοποιούµε και την αναγραφή των παραγωγών στους 
καταλόγους µας, τουλάχιστον των βασικών. 

Επιδιώκουµε / ενεργοποιούµε  νέες συνεργασίες όπως: 

- Με την γαλακτοκοµική σχολή Ιωαννίνων τον επόµενο Νοέµβριο σε 
διαδικτυακό σεµινάριο για τα παραδοσιακά αλλαντικά µας. 

- Με τον ΕΛΓΟ ΔΗΜΗΤΡΑ. 
- Με το Πανεπιστήµιο Αιγαίου για σεµινάρια αξιοποίησης τοπικών 

προϊόντων και γαστρονοµίας. 
- Καταθέσαµε πρόταση µετά από κάλεσµα στην ΔΗΜΩΦΕΛΕΙΑ Καβάλας 

για γαστρονοµικό φεστιβάλ µε θέµα το ψάρι το επόµενο Καλοκαίρι. 
- Είµαστε σε συζητήσεις για την παρουσίαση και ανάδειξη του Λεσβιακού 

ελαιόλαδου. 

 
 
 
 
2. Θέµατα σχετικά µε την Μπριγάδα 
 

• Αναβαθµίσαµε το site µας www.chefsbrigade.gr µέσα στο οποίο 
δηµιουργήσαµε ένα ηλεκτρονικό « περιοδικό» ώστε να ενηµερώνονται 
άµεσα όσοι ενδιαφέρονται για τις δράσεις µας, αλλά και για να 
µπορούµε να φιλοξενούµε άρθρα, προτάσεις και θεµατικές από 
µάγειρες, παραγωγούς, και ειδικότητες που άπτονται του διατροφικού 
τοµέα.  
 

• Αναβαθµίσαµε τη σελίδα µας στο Facebook στο οποίο υπάρχουν 
γενικότερα θέµατα εκτός από αυτά της Μπριγάδας,  
 



• δηµιουργήθηκε σελίδα στο Instagram και κανάλι στο Υoutube, ώστε να 
µπορούµε µε κάθε µέσο και τρόπο να επικοινωνούµε µε όσους 
ενδιαφέρονται.  

• Ανανεώσαµε το e-mail της ώστε να είναι πιο χρηστικό. Τα εργαλεία αυτά 
συνέβαλλαν σηµαντικά στην προώθηση απόψεων, και δηµοσιευµάτων 
σε ΜΜΕ πανελλαδικής εµβέλειας και ταυτόχρονα στην ενηµέρωση 
παραγωγών και επαγγελµατιών για τις δράσεις της και τις εξελίξεις στον 
Τοµέα διατροφής. 
Μάλιστα στην πρώτη περίοδο της καραντίνας δηµιουργήσαµε µια 
καµπάνια µε µικρά βίντεο, καλώντας τους καταναλωτές να στηρίξουν τα 
τοπικά προϊόντα και παραγωγούς. 

 
• Στην δεύτερη καραντίνα την περίοδο των Χριστουγέννων αποφασίσαµε 

να ανεβάσουµε συνταγές και ιστορίες των Χριστουγέννων κάθε τόπου 
των µελών µας. Η ανταπόκριση των µελών ήταν και στις δύο 
περιπτώσεις συγκινητική. 

 

• Δηµιουργήσαµε δανειστική βιβλιοθήκη στα γραφεία της Μπριγάδας. 
 

• Αποκτήσαµε δική µας γραµµή τηλεφώνου 
 

• Αποκτήσαµε δικό µας pc 
 

Μπορείτε να αξιοποιήσετε αυτά τα εργαλεία, καθώς και να µας 
παρακολουθείτε σε όλα τα παραπάνω µέσα. 

 
• Μετά από απόφαση της Γ.Σ. πραγµατοποιήθηκε: 

 
-  η πρόσληψη της Κας Κωστοπούλου για το τµήµα του food marketing  
- η πρόσληψη λογιστή, 
- συνεργασία, µε σύµβαση, µε Δηµοσιογράφο για την οργάνωση του 

Γραφείου Τύπου, τη δηµιουργία και τη λειτουργία της ιστοσελίδας µας 
αλλά και τη διαχείριση των µέσων κοινωνικής δικτύωσης. 

 
 
Οικονοµική διαχείριση: 
 

• Αρχικά καταφέραµε να δηµιουργήσουµε ένα κεφάλαιο της τάξης των 
1500 € από συνδροµές µελών. Αυτό χρησιµοποιήθηκε µε σύνεση ώστε 
να µπορέσουµε να ανταπεξέλθουµε στα πρώτα µας βήµατα. 

• Το γραφείο µας εξοπλίστηκε µε προσωπικά έπιπλα του Προέδρου & 
Ταµία µας. 

• Τα βιβλία στην δανειστική µας βιβλιοθήκη προέρχονται από το 
προσωπικό αρχείο του Προέδρου. 

• To pc είναι χορηγία της Τ.Ε. µετά από αίτηση του Προέδρου και την 
διαµεσολάβηση του Διοικητή της 



• Η γραµµή του τηλεφώνου και το internet επίσης παραχώρηση 
προσωπική του Προέδρου. 

• Το πρώτο ταξίδι της Μπριγάδας έγινε µε προσωπικά έξοδα του 
Προέδρου. 

• Με την επαφή που µας έκανε το Ιδρυτικό µας µέλος του Δ.Σ. Νίκος 
Πελεγρίνης,  δεχθήκαµε χορηγία ύψους 6000 € από τον διοργανωτή των 
MTA. 

• Αυτό το ποσόν µας έδωσε την ευχέρεια να προσλάβουµε την Κα 
Κωστοπούλου, της οποίας η συµµετοχή και βοήθεια µας έδωσε την 
ευκαιρία να συνεχίσουµε. 

• Η εταιρεία Compellio, µας χορήγησε την κατασκευή του Site, mail, 
Facebook µετά από την καθοριστική προτροπή της Κας Κωστοπούλου. 

• Η εταιρεία Brands & names αρχικά µας χορήγησε την τεχνική 
υποστήριξη και γραµµατεία για τα ΜΜΕ, και τα κοινωνικά δίκτυα. 

• Στην Brands & Νames, αναθέσαµε σε προνοµιακή τιµή την αναβάθµιση 
όλων των ηλεκτρονικών µας µέσων και την διαχείριση αυτών. Το ποσό 
που πληρώσαµε είναι 3.500 € 

• Η ΕΔΟΚ µας βοήθησε µε την υπογραφή της πρώτης  σύµβασης έργου 
και µας ανέθεσε την δηµιουργία του οδηγού κοπής για το πρόγραµµα « 
meet the lamb”  αξίας 10.000 € και οι συµµετέχοντες εργάσθηκαν 
εθελοντικά. 

• Δεύτερη σύµβαση έργου η ανάθεση προς την Μπριγάδα της διάχυσης 
του ίδιου προγράµµατος στο περίπτερο της food expo, µε επιδείξεις 
ανατοµίας, κοπών και παρουσίασης παρασκευασµένων τεµαχίων 
κρεάτων προς γευσιγνωσία των επισκεπτών. Για την δράση αυτή η 
Μπριγάδα έλαβε 15.000€ και οι συµµετέχοντες εργάσθηκαν εθελοντικά. 

• Τα έσοδα λοιπόν ανέρχονται στα 32.500€ και τα έξοδα στα 29.332€. Τα 
υπόλοιπα 3.168 χρησιµοποιήθηκαν για τις καθηµερινές ανάγκες της 
Μπριγάδας (µετακινήσεις, γραφική ύλη κλπ. ). 
 

Να σηµειωθεί ότι όσο η Μπριγάδα αυξάνει τα έσοδα της, επιδίωξη της είναι 
να αµείβονται όσοι εργάζονται, εάν και εφ’ όσον η ίδια παίρνει χρήµατα. 
Επίσης θα ήθελα να θυµίσω ότι η Μπριγάδα είναι ένα Νοµικό πρόσωπο µη 
κερδοσκοπικό, που σηµαίνει ότι µπορεί να έχει έσοδα αλλά όχι κέρδη. 

 
Συνοψίζοντας τα σηµαντικότερα επιτεύγµατα της Μπριγάδας αυτή την διετία, 
είναι: αφενός η επικοινωνία όλων των κλάδων του Διατροφικού Τοµέα και η 
επαφή µε τον διαχειριστή των πρώτων υλών που είναι η εστίαση, καθώς και 
τον ρόλο των µαγείρων κάθε βαθµίδας, στην ανάδειξη αυτών αλλά και τη 
διαµόρφωση της κοινής γνώµης κάτι που µέχρι σήµερα δεν είχαµε 
συνειδητοποιήσει, 
αφετέρου η ανάδειξη της Μπριγάδας σε συνοµιλητή και συνεργάτη της 
Πολιτείας σε θέµατα που αφορούν το κρέας και τον αγρο-διατροφικό Τοµέα. 
 
 
 
 

 
3. Αρχαιρεσίες  για  την  ανάδειξη  νέου  Δ/Σ και ελεγκτικής  
επιτροπής 



Στην Γ.Σ. αυτή αποφασίσαµε: 

1. Να ενεργοποιηθεί το άρθρο 7.1. που η Γ.Σ. να αναβαθµίζει σε τακτικά 
κάποια συνδεδεµένα µέλη, εφ’ όσον η συνεισφορά τους προς την 
Μπριγάδα είναι καίρια και αποτελεσµατική. Θα κατατεθούν οι 
συγκεκριµένες αιτήσεις 

 

2.  τροποποίηση του καταστατικού µας στα εξής θέµατα: 

a. Στο άρθρο 11. Αρµοδιότητες: 

Στο θέµα Προέδρου – Ταµεία, θα προστεθεί : 

Ο Πρόεδρος έχει την κύρια ευθύνη για την οικονοµική πορεία της 
Οργάνωσης, καθώς και την εύρυθµη λειτουργία αυτής. 

b. Στο άρθρο 2. Διακριτικός τίτλος: 

Ο υπάρχων είναι: « Brigade» 

Θα αλλάξει σε: «Chefs’ Brigade Greece Slow food Community» 

Σχετικά µε τα πεπραγµένα, συµφωνήσαµε ότι η απερχόµενη Διοίκηση: 

• Εργάσθηκε ως όφειλε 
• Οι πράξεις της ωφέλησαν την οµάδα 
• Οι επιλογές της είναι προς την καταστατική κατεύθυνση 
• Εκπλήρωσε τους στόχους και το όραµα της Οµάδας 
• Ενέκρινε η Γ.Σ. την είσοδο όσων έχουν καταθέσει αίτηση 
• Ενέκρινε η Γ.Σ. την αναβάθµιση ορισµένων συνδεδεµένων µελών σε 

τακτικά 
• Ενέκρινε η Γ.Σ. την ανακήρυξη του (εκλιπόντος) Ιδρυτικού µας µέλους 

Επιφάνιου σε επίτιµο. 
• Ενέκρινε η Γ.Σ. την διαγραφή µελών που έχουν δηλώσει ότι αδυνατούν 

να συνεχίσουν. 

Η σύνθεση του Δ.Σ.: 

Παραµένει 5µελές και υπάρχει αλλαγή του µέλους σε 2ο Αντιπρόεδρο, συν τα 2 
αναπληρωµατικά µέλη ( Γραµµατέα & Ταµία ) 

 

Για τις πάσης φύσεως ευθύνες της απερχόµενης Διοίκησης: 

1. Απαλλάσσεται από κάθε Διοικητική ευθύνη 
2. Απαλλάσσεται από κάθε οικονοµική ευθύνη 

 



Το νέο µας Δ.Σ. απαρτίζεται µετά από την εκλογική µας διαδικασία από τους: 

 

Φωτιάδης  Νικόλαος                            Πρόεδρος 

Λαζάρου Ελευθέριος                            Α  Αντ/δρος 

Αθανασιάδης  Χρήστος                       Β  Αντ/δρος 

Μπαξεβάνης  Ιωάννης                          Γραµµατέας 

Κωστοπούλου Παρασκευή                  Ταµίας 

 

Πριν κλείσω, θα ήθελα να τονίσω ως πρόεδρος της Μπριγάδας, πως νοιώθω 
την υποχρέωση να ευχαριστήσω τα µέλη που συµµετείχαν και βοήθησαν στο 
να έχει αυτή την µεγάλη επιτυχία για τον µικρό χρόνο ζωής της η Οµάδας µας. 

 Είναι πολύ σηµαντικό να αντιληφθούµε όλοι την σηµασία της ενεργούς 
συµµετοχής µας, της ανταλλαγής, της κατάθεσης ιδεών, της ανάληψης 
πρωτοβουλιών. 

Εγώ προσωπικά και τα µέλη που έχουν αναλάβει καθήκοντα, δουλεύουµε και 
υποσχόµαστε  την ανελλιπή ενηµέρωση  από τα µέσα που πλέον διαθέτουµε. 

Είναι πολύ σηµαντική η συχνή επαφή µας µε το Δ.Σ. της Μπριγάδας. 

 Κλείνω µε την υπενθύµιση της ζωτικής σηµασίας που έχει για τη Μπριγάδα, η 
τακτοποίηση των συνδροµών µας. 

Εύχοµαι σε όλους καλή συνέχεια. 

Με εκτίµηση 

Για το Δ.Σ. 

Νίκος Φωτιάδης 

Πρόεδρος 

 

 


